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Sammanfattning 

Stadsledningskontoret föreslår att staden ska använda sig av elektroniskt upphand-

lingsstöd. 

 

Stadsdelsförvaltningen, som deltagit i ett test av ett elektroniskt upphandlingsstöd 

i en hantverkarupphandling, ställer sig positiv till stadsledningskontorets förslag. 

Med ett elektroniskt upphandlingsstöd effektiviseras och förenklas administratio-

nen vid upphandlingar. 
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 Bilaga: Införande av elektroniskt upphandlingsstöd i Stockholms stad. Stadsledningskon-

torets förslag till beslut. 

 

 

Remissbehandling 

Kommunstyrelsen har remitterat ett av stadsledningskontoret utarbetat förslag 

”Införande av elektroniskt upphandlingsstöd i Stockholms stad” för yttrande se-

nast den 1 november 2010. Ärendet har remitterats till stadsdelsnämnderna i Ens-

kede-Årsta-Vantör, Östermalm och Rinkeby-Kista samt till följande facknämnder: 

Trafiknämnden, Idrottsnämnden, Utbildningsnämnden samt Socialtjänst- och ar-

betsmarknadsnämnden.  

 

 

Remissen 

Stadsledningskontoret föreslår att staden ska använda sig av elektroniskt upphand-

lingsstöd. Kontoret förordar ett webbaserat system, som anskaffas genom central 

upphandling, och att begreppet elektronisk upphandling i detta sammanhang be-

gränsas till att gälla stödet för upphandlingsprocessen enligt lagen om offentlig 

upphandling (LOU). Kontoret förordar även att staden ska införa ett gemensamt 

system, som ska användas av samtliga förvaltningar inom staden som väljer att 

utnyttja möjligheten till elektroniskt upphandlingsstöd. Användandet av systemet i 

sig föreslås bli frivilligt. 

 

Nya upphandlingsregler från och med 15 juli 2010 kommer också att ställa större 

krav på staden som upphandlande myndighet. Kontorets bedömning är även att 

konkurrensen kan främjas i och med möjligheten att lägga anbud elektroniskt, där 

i synnerhet mindre företag kan ha en fördel av att anbudsgivningen görs enklare, 

snabbare och mer överskådlig. 

 

Förvaltningens synpunkter och förslag 

Stadsdelsförvaltningen, som deltagit i ett test av ett elektroniskt upphandlingsstöd 

i en hantverkarupphandling, ställer sig positiv till stadsledningskontorets förslag. 

Med ett elektroniskt upphandlingsstöd effektiviseras och förenklas administratio-

nen vid upphandlingar. Anbuden i den elektroniska processen blir enhetliga, över-

skådliga och därmed lättare att jämföra. Det blir också enklare för anbudsgivare att 

lämna anbud. 
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